[image: image1.jpg]



СОЮЗ  КОРЕННЫХ  НАРОДОВ  РУСИ
 Председатель Верховного Совета Союза Коренных Народов Руси

Татьяна Васильевна Барышева
	Адрес: ул. Череповецкая 3-б,  г. Москва, 127572, E-mail: SKNR@inbox.ru, http://souzknr.ru/


20 апреля  2012г.                             
исх. №398-ЦПВ
ПОСОЛЬСТВО США В РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ

Большой Девятинский пер., д.8, Москва, 121099

Факс: 728-5090, 728-5203

НОТА ПРОТЕСТА                                                    Note of protest
	     Из Средств Массовой Информации (Интернет) стали известны следующие факты:
1. Взрыв в Бостоне произошел 15 апреля 2013 года.
2. Как сообщает «The New York Times», спецслужбы США обвинили в организации и проведении взрывов убитого ими Тамерлана Царнаева 26-ти лет. И его брата Джохара Царнаева  19-ти лет.
3. Джохар Царнаев боролся за права геев и гомосексуалистов США;
4. Оба брата принадлежат к коренному чеченскому народу РУСИ в границах СССР.
5. Также стало известно и о том, что были обнаружены заготовки еще пяти взрывных устройств. Связь еще пяти взрывных устройств с братьями Царнаевыми не установлена. Это вызывает уверенность в том, что организация взрывов было совершена спецслужбами США.
6. Братья Царнаевы были вывезены в США в несовершеннолетнем возрасте, а потому выдача им гражданства США является незаконным втягиванием братьев Царнаевых в политико-правовые отношения с государством США.
7. Джохар Царнаев будет лишен права на адвоката.
    Я, как  председатель  Верховного  Совета Союза  коренных  Народов  Руси  не  могу остаться  в  стороне  и  не  высказать  своего частного мнения о событиях в Бостоне.
     Имеются две точки зрения на события в Бостоне:
1. Теракт совершен спецслужбами США с целью запугивания граждан США и Правительств других государств. Убийство старшего Тамерлана и захват младшего брата Джохара является попыткой спецслужб свалить свою вину на представителей коренного народа Руси – чеченцев.
2. Ведение точечных партизанских действий с целью освобождения коренных народов всей Земли от колониального гнета США и Великобритании, а также осуществления родового обычая мести за геноцид коренных народов Руси - чеченцев.
    В обоих случаях я, как председатель, Верховного Совета Союза Коренных Народов Руси требую от США:

1. доступ ко всем материалам следствия.
2.  оказать содействие Верховному Совету в  защите Джохара Царнаева на всех этапах ведения проведения расследования и суда во исполнение принципов демократии.
3. Экстрадировать Джохара Царнаева в Чечню.
   Средства Массовой Информации открыто обвиняли спецслужбы США в проведении террористического акта 11 сентября 2001 года. Участие спецслужб США в преступлении против граждан Америки 11 сентября 2001 года не вызывает сомнений, но участие братьев Царнаевых в проведении взрывов в Бостоне вызывает сомнение.
     Если спецслужбы США настаивают на том, что взрывы в Бостоне были подготовлены и проведены чеченцами, то это означает ведение ими партизанских действий на территории противника. Требование республиканцев рассматривать Джохара Царнаева в качестве военнопленного доказывает, что братья-чеченцы вели партизанские действия на территории США.
     В случае если будут представлены доказательства факта участия братьев Царнаевых в проведении взрывов в Бостоне - будет объявлен траур по убитому Тамерлану Царнаеву,   рассмотрен  вопрос  о  присвоении  звания  национальных    Героев  Руси  обоим  братьям  Царнаевым,  оказания  содействия всем членам их семьи.
     В случае, если Джохару Царнаеву откажут в праве на защиту и он и его брат будут признаны очередной жертвой кровавого режима США. 
    Довожу до Конгресса США и ФБР сведения о том, что:

- московский городской 16 апреля 2012 года признала права коренных народов Руси исполнять свои обычаи «Око за око и зуб за зуб».
- судьи московского городского суда содержатся за счет кредитов США.
- братья Царнаевы не являются гражданами США, законно оформившими свое гражданство США, а потому не могут быть судимы судом США.
- братья Царнаевы принадлежат к коренным народам Руси и могут быть судимы только по законам коренных народов Руси.
- между США и коренными народами Руси отсутствует договор, регулирующий их взаимоотношения через судебную систему  или разрешающий США привлекать представителей коренных народов Руси к суду.
-     В условиях колониального режима 31 января 2013 года принята Декларация свободы и независимости Русской нации, которая официально опубликована через Средства Массовой Информации – Интернет на сайте Союза Коренных Народов Руси.
- Декларация о правах, обязанностях и ответственности членов Парижского   Клуба в составе государств: Австралии, Австрии, Бельгии, Великобритании, Германии, Дании, Ирландии, Испании, Италии, Канады, Нидерландов, Норвегии, США, Швейцарии, Швеции, Финляндии, Франции, Японии от 30.12.2012 года признала права  учредителей «Российской Федерации».
- Текст Декларации доведен до Совета Европы и ООН. С текстом Декларации мировое сообщество согласилось, как с неоспоримой истиной.

- США и Великобритания, как учредители Российской Федерации входят в состав Российской Федерации, а В.В. Путин является Президентом всей Российской Федерации, в том числе и в границах стран-учредителей Российской Федерации – США и Великобритании.
    Граждане СССР на всесоюзном референдуме 17 марта 1991 года высказали свою волю против изменения конституционного строя, однако при участии США и Великобритании в СССР был совершен военный переворот.
     США, Великобритания и их граждане рассматриваются гражданами СССР и коренными народами Руси, как оккупанты, виновные в преступлениях против коренных народов Руси таких как: 
- военные преступления;

- геноцид;

- преступления расового характера;

- преступления против человечности и человечества;

- захват территории СССР; 

- экстремизм и разжигание межнациональной розни; 

- создание колониального режима на территории СССР;

- отъем и вывоз собственности коренных народов Руси;
- кража и уничтожение детей коренных народов Руси;

- развращение детей через Средства Массовой Информации;

- удержание коренных народов Руси в состоянии рабства;

- незаконное  разоружение СССР и введение на ее территорию иностранных баз;

- присоединение территории СССР к учрежденной ими структуре «Российская Федерация»;

- массовое уничтожение коренных народов Руси на их территории.

     Доказательством участия в США и Великобритании против коренных народов Руси и вмешательство США и Великобритании в дела коренных народов Руси являются:

1. Незаконная оккупация США части территории Российской Империи в границах Аляски;
2. Финансирование проведения на территории Российской Империи революции, свержения Императора Николая Второго и убийство всех членов его семьи;
3. Захват собственности царской семьи, удержание собственности царской семьи и использование её на уничтожение коренных народов Руси;
4. Участие США и Великобритании в финансировании и развязывании первой мировой войны;
5. Финансирование и ведение гражданской войны на территории Российской Империи:
6. Финансирование раскола территории Российской Империи;
7. Финансирование США и Великобританией развязывания Второй мировой войны;
8. Финансирование фашистской Германии для нападения её на территорию СССР;
9. Участие США и Великобритании в уничтожении более 20 миллионов граждан СССР;
10.  Финансирование США и Великобританией чиновников СССР для создания ими на территории СССР колоний;
11. Введение рабства на территории СССР;
12. Финансирование США и Великобританией военного переворота в СССР и захват власти над коренными народами Руси;
13.  Финансирование США и Великобританией развязывания войны в Чечне;
14. Разжигание США и Великобритании экстремистской розни на территории СССР между народами русской нации;
15. Финансирование проведения спецслужбами США и Великобритании проведения взрывов жилых домов;
16. Финансирование и проведение спецслужбами США захвата Норд- Оста на Дубровке в городе Москва;
17. Захват США и Великобританией территории СССР и ресурсов, принадлежащих коренным народам Руси;
18. Финансирование США и Великобританией проведения спецопераций по уничтожению более 500 человек в направлении Москва-Рязань и более 200 человек в Санкт- Петербурге, признание следователей - http://www.youtube.com/watch?v=cR7X08blqTo;
19. Сокрытие Ю.Я Чайкой, В.В. Путиным, А.И. Бастрыкиным лиц, причастных к  совершению преступлений против коренных народов Руси;
20.  Геноцид коренных народов Руси через  введение ювенальной юстиции, гражданства Российской Федерации, законов Российской Федерации; 
21. Незаконное обретение гражданства Российской Федерации всеми чиновниками Российской Федерации;

22.  ООН незаконно признала Российскую Федерацию продолжателем СССР; 
23.  США и Великобританией совершает геноцид коренных народов Руси на всей территории СССР через  судебную систему;

24. Финансирование США и Великобританией программ по уничтожению коренных народов Руси из числа граждан СССР;
25. Отказ Конгресса США привлечь к суду за совершение преступлений против коренных народов Руси своих наемных сотрудников через принятие закона Магнитского;

26. Финансирование США и Великобританией организаций, деятельность которых направлена на расчленение остатков Российской Империи;
27.  Совершение Великобританией и США иных преступлений против человечности.
    СЛАВА  ГЕРОЯМ  РУСИ!!!
	      From  the  media   (the   Internet)    are    the  following  facts:
1. The explosion took place in Boston, April 15, 2013;

2. According to the «The New York Times», U.S. intelligence agencies charged with organizing and carrying out bombings killed them Tamerlane Tsarnaeva 26 years. And his brother Johar Tsarnaeva 19 years.

3. Johar Tsarnaev fought for the rights of gays and homosexuals USA.

4. Both brothers belong to the indigenous people of Russia in the Chechen borders of the USSR.

5. It  also    became   known   and   that   have   been   found   harvesting   five more   explosive   devices. Communication   has   five   explosive   devices   with   brothers   Tsarnaevymi not  installed.  It  is  the  belief  that  the bombing  was  committed  U.S.  secret services.
6. Tsarnaevy  brothers  were  taken  to  the  U.S.  as  minors,  and  therefore  providing   them  with  U.S.  citizenship  is   illegal  retraction   Tsarnaevyh   brothers   in   the   political   and   legal   relationship   with   the  U.S.  government.
7. Johar Tsarnaev be deprived of his right to counsel.
     I, as chairman of the Supreme Council of the Union of Indigenous People of Russia can not remain on the sidelines and do not express their private opinions about events in Boston.

      There are two points of view on events in Boston:
1. Terrorist act committed by the U.S. secret services to intimidate U.S. citizens and governments of other countries. The murder of senior Tamerlane and capture younger brother Johar is an attempt to shift his intelligence blame on indigenous people of Russia - Chechens.
2.  Doing point guerrilla warfare to liberate the indigenous people of the Earth from the colonial yoke of the U.S. and the UK, as well as the implementation of the tribal custom of vengeance for the genocide of the indigenous people of Russia - Chechens.

In both cases, I, as chairman of the Supreme Council of the Union of Indigenous People of Russia demand from the United States:

1. access to the entire investigation.

2. to assist in the protection of the Supreme Council Johar Tsarnaeva at all stages of conducting an investigation and the court pursuant to the principles of democracy.
3. Extradite Johar Tsarnaeva in Chechnya.
The mass media openly accused the U.S. intelligence services in carrying out terrorist attacks September 11, 2001. The participation of U.S. intelligence in a crime against the citizens of America September 11, 2001 is not in doubt, but the participation of the brothers Tsarnaevyh in conducting bombings in Boston in doubt.

  If the U.S. intelligence services insist that the bombings in Boston were prepared and carried out by Chechens, it means  keeping  their  guerrilla  operations  in  enemy  territory.  The requirement for the Republicans to consider Johar Tsarnaeva as a prisoner of war proves that the brothers Chechens fought guerrilla actions in the United States.   
     In the event that will feature the participation of substantiated brothers Tsarnaevyh in conducting bombings in Boston - will be announced in mourning for slain Tamerlane Tsarnaevu, addressed the issue of conferring the title of National Hero of Russia both brothers Tsarnaevym, assist all members of their family.

      If  Johar Tsarnaevu denied the right to a defense and he and his brother will be recognized the next victim of the bloody regime of the United States.
I bring to the U.S. Congress and the FBI information that:

- Moscow City April 16, 2012 recognized the rights of indigenous people of Russia to fulfill its customs "An eye for an eye and a tooth for a tooth."

- Judges of the Moscow City Court, maintained by U.S. loans.
- Tsarnaevy brothers are not U.S. citizens, legally formalized their U.S. citizenship, and therefore can not be tried by a court of the United States.

- Tsarnaevy brothers belong to the indigenous people of Russia and can be judged only by the laws of the indigenous people of Russia.

- Between the United States and the indigenous people of Russia there is no agreement governing their relationship through the court system or allowing the United States to involve representatives of the indigenous people of Russia to the court.

- In the colonial regime January 31, 2013 adopted the Declaration of Freedom and Independence Russian nation, which was officially published through the media - on the Internet website of the Union of Indigenous People of Russia.

- Declaration on the rights, duties and responsibilities of the members of the Paris Club in the States: Australia, Austria, Belgium, Britain, Denmark, Germany, Ireland, Italy, Japan, Netherlands, Norway, United States, Switzerland, Sweden, Finland, France, Japan from 30.12.2012, recognized rights of the founders "of the Russian Federation."

- The Declaration is brought to the Council of Europe and the UN. The text of the Declaration, the international community has agreed, as with irrefutable truth.

- The U.S. and the UK, as the founders of the Russian Federation are part of the Russian Federation, and VV Putin is the President of the whole of the Russian Federation, including the borders of the founders of the Russian Federation - the U.S. and the UK.
Citizens of the USSR All-Union referendum on March 17, 1991 expressed its will against the constitutional order, but with the participation of the U.S. and the UK in the Soviet Union was a military coup.
     United  States,  Great  Britain  and     the    citizens  of  the  USSR  are   invaders   and  are   guilty   of   crimes   against indigenous  people  of  Russia  such  as:

- War crimes;

- Genocide;

- Racially motivated crimes;

- Crimes  against humanity, and humanity;

- seizure of territory of the USSR;

- Extremism and incitement of ethnic hatred;

- The creation of the colonial regime in the Soviet Union;

- Removal of the property of indigenous people of Russia;
- Theft and destruction of indigenous children Russia;

- The corruption of children through the media;

- Retention of indigenous people of Russia in a state of slavery;

- Illegal disarmament of the USSR and the introduction into its territory of foreign bases;

- Connection to the territory of the USSR established the structure of their "Russian Federation";

- The mass destruction of the indigenous people of Russia in their territory.
   Proof of participation in the United States and Britain against the indigenous people of Russia and the intervention of the U.S. and the UK in the case of indigenous people of Russia are:

1. The illegal occupation of the territory of the United States within the boundaries of the Russian Empire, Alaska;

2. Funding  of    the   Russian  Empire  Revolution,   the   overthrow   of  Emperor   Nicholas   II   and   the   murder   of  all   members  of  his   family;

3.       Capture,     retention    and    use   of     the   property   of    the   royal  family     for     the     destruction    of   the          indigenous   people    of   Russia;

4. The participation of the U.S. and the UK in the financing and starting the First World War;

5. Financing and management of the civil war in the territory of the Russian Empire:

6. Funding for the split in the Russian Empire;

7.   Financing  of  the  United  States    and Britain  the  outbreak  of  World   War  II;

8.  Financing  of  Nazi  Germany  to attack  her  on  the  territory  of  the  USSR;

9. The participation of the United States and Britain in the destruction of more than 20 million citizens of the USSR;

10. Financing  of  the  United  States    and  Great  Britain  Soviet  officials        to  build  their  colonies  in  the  Soviet Union;
11. The introduction of slavery in the territory of the USSR;

12. Funding for the U.S. and UK military coup in the Soviet Union and the seizure of power over indigenous people of Russia;

13.   Financing     of     the    United   States   and   Britain   of   war   in   Chechnya;

14. Kindling   the  U.S.  and  the  UK  extremist  hatred  in  the  Soviet  Union  among  the  people of   the  Russian nation;

15.     Funding  of     U.S.  and  UK intelligence    services      of                    the   apartment    bombings;
16. Financing and holding U.S. special capture Nord-Ost on Dubrovka in Moscow;

17. Capture the United States and Great Britain Soviet territory and resources belonging to indigenous people  of Russia;
18. Financing of the United States and Britain of special operations for the destruction of more than 500 people in the direction of Moscow, Ryazan, and more than 200 people in St Petersburg, the recognition of investigators - - http://www.youtube.com/watch?v=cR7X08blqTo;
19.      Hiding     YA   Chaika,              VV  Putin,     AI   Bastrykin     persons  involved   in    the   commission   of   crimes   against   indigenous   people    of   Russia;

20.  The genocide of indigenous people

 of Russia through the introduction of juvenile justice, citizenship of the Russian Federation, the laws of the Russian Federation;

21. Illegal acquisition of citizenship of the Russian Federation, all officials of the Russian Federation;

22. UN recognized the Russian Federation illegally successor of the USSR;
23. U.S. and UK commit genocide of the indigenous people of Russia throughout the Soviet Union through the court system;

24. Financing of the United States and Britain of programs for the destruction of the indigenous people of Russia citizens of the USSR;

25. The refusal of the U.S. Congress to bring to justice for crimes committed against the indigenous people of Russia the hired employees through the adoption of the law Magnitsky;

26.  Financing  of  the  United  States   and  Britain  of  organizations  whose activities  are  aimed at the dismemberment of residues of the Russian Empire;
The commission of the United Kingdom and the United States other crimes against humanity.
PRAISE THE HEROES OF RUSSIA!


Sorry for bad English and offer to read a statement in original.
Приложение: копия решения московского городского суда от 16.04.2012
Копии Декларации от 30.12.2013 и Декларации  от 31.01.2013                                                                     
Application: a copy of the judges of the Constitutional Court of the bends,

copy printout from the website of the Constitutional Court on the motion to refuse the case 2988/15-01/2013 consideration bends,

copy of the Declaration and the Declaration of 30.12.2013 31.01.2013
Председатель Верховного Совета 
Союза Коренных Народов Руси                                                         Т.В. Барышева

